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A probléma most megoldódni látszik, legalábbis Székelyudvarhelyen és Csíkszeredában,
hisz az AVE Hargita Kft., az egyéb hulladékok begyűjtése mellett, a gyógyszerek
összeszedését is tervbe vette. A vállalat már csak egy engedélyre vár, amit hamarosan
megkapnak.
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,,Reményeink szerint egy-két héten belül ez a kérdés megoldódik és akkor ezt a szolgáltatást is
be tudjuk indítani”- mondta Tóth László, az Ave Hargita Kft. ügyvezető igazgatója, majd
hozzátette: "Romániában jelenleg még nem tisztázott a gyógyszerek begyűjtésének a módja, a
,,törvénykezés eléggé sötét”, éppen ezért egy újszerű szolgáltatást próbálunk bevezetni, ennek
a keretfeltételeit még vizsgáljuk, de mindenképp elindítjuk ezt a plusz szolgáltatást." Az
igazgató közölte, hogy sajnos ez a szolgáltatás nem lesz ingyenes a lakosságnak, hiszen a
gyógyszerek megsemmisítésének költsége magas.
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